
Hedef Girişim Sermayesi Yatırım Ortaklığı Anonim Şirketi’nin 

15.04.2025 tarihinde yapılan 2024 Yılına Ait Olağan Genel Kurul Toplantı Tutanağı 

 

Hedef Girişim Sermayesi Yatırım Ortaklığı Anonim Şirketi’nin, 2024 yılına ait Olağan Genel Kurul Toplantısı 

15.04.2025 günü, saat 11:00’de, Crowne Plaza İstanbul Oryapark İnkılap Mahallesi, Küçüksu Caddesi, No: 

58, 34768, Ümraniye-İSTANBUL adresinde, İstanbul Ticaret İl Müdürlüğü’nün 11.04.2025 tarih ve 

E.90726394-431.03-00108126582 sayılı yazısı ile görevlendirilen Bakanlık Temsilcisi Sayın Orhan 

KARABEY gözetiminde yapılmıştır. 

 

SORU VE CEVAPLAR 

 

Soru-1: Bedelli sermaye artırımı neden yapıldı, şirketin paraya mı ihtiyacı var? 

 

Cevap-1: Duran varlıklarımız var ve her an paraya dönmesi kolay değil. Var olan yatırımları nakde döndürmek 

istediğimizde zarar yazılabilir. Yatırımların uzun vadede daha yüksek değer oluşturabileceğini düşünüyoruz. 

Yeni yatırımlar için nakit paraya ihtiyaç var, bu sebeple sermaye artırımı gerçekleştiriliyor. Henüz artırım 

gerçekleştirilmedi, onay verildi. Arttırım için yasal süreci takip edeceğiz. 

 

Soru-2: Şirketin paylarını geri alma gibi bir kararı var mı? Hisse fiyatı niye ucuz? 

 

Cevap-2: Yürürlükte veya planlanan bir pay geri alım kararı/programı olmadığı, şirket paylarının fiyatının 

piyasada şirketin dahili dışında belirlendiği, eğer pay geri alımı koşullarının oluştuğu değerlendirilir ise 

(geçmişte de gerçekleştirildiği gibi) pay geri alımı konusunda gereken yasal süreçlerin işletileceği belirtildi.  

 

Soru-3: Şirket piyasa değerinin 15 milyar TL olduğunu düşünüyoruz. Piyasa değeri neden çok düşük? 

 

Cevap-3:  Piyasa değerinin pay alım-satımlarına göre, borsada belirlendiği, varlıkların gerçeğe uygun 

değerinin ise sermaye piyasaları mevzuatına göre değerleme ile belirlendiği, değerleme neticesinin finansal 

tablolar ve bağımsız denetim raporlarında olduğu belirtildi. 

 

Soru-4: Bedeli sermaye artırımında fon kullanım raporunda sağlık alanında bir yatırım öngörülüyor. 

Bu yatırım Seyitler Kimya üzerinden mi olacak, yoksa bağımsız bir yatırım mı olacak? 

 

Cevap-4: Kullanım raporunda ve planlamada özel bir projenin belirlenmediği, sermaye artırımı sonrası yatırım 

yapılacak yerin netleştirileceği, Sermaye Piyasası Kurulu nezdinde devam eden Seyitler Kimya tahsisli 

sermaye artırımının da olduğu, bu artırımın onaylanması halinde şirketimiz Hedef Girişim ile Namık Kemal 

GÖKALP arasında belirlenecek artırıma katılım oranına göre yatırımın Seyitler Kimya tarafına da 

yapılabileceği, fakat bu konuda herhangi bir karar olmadığı ve Seyitler Kimya’ya bir sağlık yatırımı yapılıp 

yapılmayacağı ile ilgili durumun Sermaye Piyasası Kurulu’nun Seyitler Kimya tahsisli sermaye artırımı 

hakkında vereceği karar ve Seyitler Kimya yönetim kurulunun değerlendirmesine göre durumun netleşeceği 

belirtildi. 

 

Soru-5: Norm Yeşil Enerji ne zaman faaliyete geçecek? 

 

Cevap-5: Emin olunmamakla birlikte Ağustos 2025 döneminde start-up sürecinin planladığı, akabinde 

uyumlulaştırma işlemleri olacağı ve yıl sonuna dek fabrikanın çalışır halde olmasının planlandığı, süreci büyük 

ortak İmaş Makine’nin takip ettiği ifade edildi. 

 

Soru-6: Hedef Girişim Findoor’a ne kadar yatırım yaptı, Findoor’un Netcad’deki pay oranı nedir? 

 

Cevap-6: 2025 yılında 100 milyon TL yatırım yapıldığı, fonda başka yatırımcıların da olduğu, fonda Netcad 

dışında finansal yatırımlar da olabileceği, fondaki varlık dağılımın TEFAS üzerinden görülebileceği, bilindiği 

kadarıyla Findoor GSYF’nin Netcad nezdindeki pay oranının bilindiği kadarıyla %2,5 olduğu ifade edildi. 

 

Soru-7: Hedef Projelendirme’nin İzmir Menderes’deki arsası nasıl değerlendirilecek?” diye sordu. 

 

Cevap-7: Bağlı ortaklık Hedef Projelendirme’nin İzmir-Menderes’deki arsasının imar durumunun beklendiği, 

imar durumu gelmese de muhtelif teklifler geldiği, varlıkların değere ulaşması akabinde satışının/proje 

geliştirilmesinin bağlı ortaklıkça değerlendirileceği ifade edildi. 



 

Soru-8: Sporttz Spor Yatırımlarının vizyonu nedir?” diye sordu. 

 

Cevap-8: Sporttz’de çok sayıda yatırımcının olduğu, Sporttz yönetiminin İstanbul Portföy tarafından 

sürdürüldüğü, bilindiği kadarıyla Maçkolik, Onedio, Mediazone gibi yatırımlar olduğu, spor alanı ve sosyal 

medya ile ilişkili/kesişen alanlarda yatırımlar yapıldığı ifade edildi. 

 

Soru-9: Hedef Yatırım Bankası faaliyetleri Hedef Girişim’i nasıl etkileyecek?” diye sordu. 

 

Cevap-9: Hedef Yatırım Bankası’nın 2024 yılı başında faaliyete geçtiği, entegrasyonlar ve uyumun 

tamamlanması sonrası 2024 yılının ikinci yarısı itibariyle etkin bir faaliyeti olduğu, faaliyetin artmasının 

elbette bir değer yaratacağı, etkilerin yıl sonundaki değerleme K/Z oluştuğunda görüleceği görülmüştür.  
 


